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Vážené čtenářky, vážení čtenáři,

dostáváte do rukou první číslo Poříčanského posla, který je snahou nového 
zastupitelstva obnovit v Poříčanech tradici obecních novin. Budete jej 
dostávat do schránky nebo do mailu každé dva měsíce. Jsou to noviny, které 
Vás mají informovat o čem jednalo a jak rozhodlo obecní zastupitelstvo, 
jaké se v obci plánují stavby či dopravní omezení, ale i o tom, co je nového 
ve škole či kdy bude k dispozici kontejner. Jsou to noviny pro Vás a budeme 
moc rádi za jakékoliv Vaše náměty, které nám pomohou je dělat ještě 
zajímavější. Pravidelnou součástí novin bude i rozhovor. V tomto čísle jsme 
vyzpovídali novou starostku Hanu Teršovou. Jak by podle ní měly vypadat 
Poříčany za čtyři roky? O tom si přečtěte na straně 2. 

V tomto čísle se také vracíme k ustavujícímu jednání zastupitelstva po 
říjnových volbách a nabízíme stručný přehled toho, co Poříčany v nejbližší 
době čeká.  

Noviny stojí na čerstvých zprávách, chceme Vám je přinášet i přesto, že 
máme dvouměsíční periodicitu. Pokud budete vědět o zajímavé akci, která 
se v obci chystá, pošlete nám o ní krátkou informaci. Rádi pozvánku 
zveřejníme v rubrice Aktuality.  

Doufáme, že se Vám Posel bude líbit. Pro Vaše tipy a připomínky jsme 
zřídili mail , kam nám můžete psát.

                                                                               zastupitel obce  Jiří Hrabě

poricansky.posel@seznam.cz

Časopis pro seniory

Na obecním úřadě si můžete každé tři 

měsíce zdarma vyzvednout časopis Vital 

plus. Obecní úřad je jedním z jeho 

distribučních míst. 

 
Silvestr U Hroudů
Přijďte oslavit příchod Nového roku do 
nově zrekonstruovaného sálu hostince 
U Hroudů. Přes 40 let uzavřené prostory 
se již těší na první návštěvníky. 
Silvestrovské menu stojí 250 Kč a 
obsahuje láhev sektu a domácí ovar či 
guláš (dle výběru). Závazné objednávky 
volejte na tel.: 321 695 500 nebo volejte 
a posílejte SMS na tel.: 728 674 620. 
Zábava a hudba zajištěna, začínáme 
v 19 hodin! Počet míst omezen.

první císlo   

AKTUALITY
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Hana Teršová: Chci obec, která žije

Novou starostkou Poříčan je od půlky listopadu Hana Teršová. 
Vystudovala angličtinu a francouzštinu  na Pedagogické fakultě 
v Praze, rok studovala v Belgii a poslední čtyři roky se kromě 
rodičovských povinností věnovala práci v zastupitelstvu. 
Seznamte se.
 
Jaký máte k Poříčanům vztah?
Žiju tu od narození. Když jsem se vdala, začali jsme 
s manželem uvažovat o bydlení v Praze, ale nakonec jsme zůstali. 
A jsem ráda. Mám tady rodinu, děti sem chodí do školy a školky – 
prostě jsem tu doma.

Čtyři roky jste byla členkou místního zastupitelstva.
 V čem vám to pomohlo?
V zastupitelstvu si člověk udělá obrázek o tom, jak vlastně obec 
funguje. Získala jsem přehled o rozjetých projektech, o tom, co se 
plánuje do budoucna a zorientovala jsem se v pro obec důležitých 
institucích a v dotacích, o které můžeme žádat. Vím, že z pohledu 
zvenčí jsou vidět jen některé věci. Fungování obce přitom vyžaduje 
spoustu každodenní ,,neviditelné” práce.

Jaký problém jste v nové funkci musela řešit jako první?
Začalo sněžit. Zima přišla brzy, zimní údržbu je navíc třeba 
zvládnout s minimálními prostředky. Snažíme se, aby lidé mohli 
dojít na nádraží, do školy, do obchodu, aby byly protažené ulice. 
Chtěla bych občany poprosit o spolupráci a ohleduplnost. Může se 
stát, že kvůli jednomu autu zaparkovanému na ulici traktor s pluhem 
ulici nebude moci  protáhnout.

Obyvatelé před dvěma lety vyplňovali dotazník, ve kterém 
zmiňovali, co je nejvíc trápí. Podařilo se již něco z toho 
zrealizovat?
Určitě se pohnulo s kanalizací a vodovodem, alespoň z části – to je 
velká zásluha bývalého starosty pana Šmejkala. Povedlo se postavit 
novou budovu školky, která je navíc navržena tak, že až za tři čtyři 
roky klesne počet dětí ve školce, lze v prostorách postavit nové třídy. 
Lidé si logicky stěžují na stav místních komunikací, což je velký 
problém s nesnadným řešením. Za prvé to stojí hodně peněz, které 
obec nemá, za druhé lze zpevněné komunikace stavět pouze tam, kde 
jsou již v zemi uloženy všechny sítě. Jistě se nám nepodaří vydláždit 
Poříčany zámkovou dlažbou, za úspěch budu považovat, když 
budeme mít takové ulice, které budou celoročně sjízdné a schůdné. 
Bohužel zrovna na místní komunikace se podpora špatně shání – 
v tomto ohledu je mnohem snazší postavit cyklostezku než 
vyasfaltovat silnici. Ale nějaké programy tu jsou, a my budeme 
v rámci možností shánět, kde se dá. 

Co Poříčany čeká v nejbližší době?
Aktuálně sestavujeme rozpočet na příští rok - to bude základ pro vše 
ostatní. Obec na tom není finančně vůbec dobře. Chceme vytvořit 
plán rozvoje na čtyři roky, které jsou před námi – prostě dát na papír 
věci, které jsou potřeba udělat, říct si, jaké jsou priority a kde na ně 
vzít peníze. Je pro nás důležitý především názor těch, kteří 
v Poříčanech žijí. I když je mi jasné, že nebude v našich silách naplnit 
všechna očekávání. Musíme pokračovat s průmyslovou zónou – 
prodej našich pozemků bude klíčovým příjmem pro obecní rozpočet.
Sehnat investora, který by byl ochoten zaplatit slušnou cenu
 za pozemky v současném stavu se zdá být téměř nemožné. Reálný 
odhad některých odborníků je, že to bude trvat nejméně dva tři roky, 
než budou pozemky prodejné. 

 
Jinak si lidé určitě všimli, že byla zahájena rekonstrukce nádraží. 
Provádějí ji České dráhy a měla by trvat do června. Na obci bude 
úprava prostranství kolem nádraží, na projektu se již začalo pracovat.

Jak by měly vypadat Poříčany za čtyři roky?
Vše bude o tom, kolik peněz se nám podaří získat navíc do obecního 
rozpočtu. S žádostmi o dotace už nějaké zkušenosti máme a i když 
mnohdy dobře napsaná žádost nestačí, udělám maximum proto, 
abychom byli úspěšní. Každá dotace je ale i o spolufinancování… Na 
druhou stranu, k některým věcem nejsou potřeba miliony, stačí pár 
lidí ochotných něco udělat. Vím, že tady takoví jsou a s jejich pomocí 
bych chtěla trochu „rozhýbat“ poříčanský společenský a kulturní 
život. V posledních několika letech se úžasně rozjela škola, stejně tak 
skvěle fungují dobrovolní hasiči a fotbalisti, kteří v průběhu roku 
pořádají různé akce. Uvažujeme o obnovení obecní knihovny nebo 
některých společenských akcí - maminky se třeba často ptají 
na  „Vítání občánků“.

Jakým způsobem se na vás mohou občané obrátit?
Mohou za mnou přijít osobně na obecní úřad, nebo mi tam zavolat. 
Jsem k dispozici i na obecním mailu. V brzké době také plánujeme 
modernizaci webových stránek, která občanům umožní snadnější 
komunikaci s obecním úřadem.  

Zastupuje vás Jaroslav Hampl, jak se vám s ním spolupracuje?

S Jardou jsme spolupracovali už v minulých čtyřech letech a myslím, 

že jsme dobrý tandem. Každý umíme něco jiného a dobře se dopl-

ňujeme. Spoustu věcí vidíme podobně a jsme schopní se dohodnout 

na řešení. I proto jsem ráda, že jsme dostali důvěru zastupitelů.  

Pojďme ještě k vám. Jak trávíte volný čas?
Volný čas? Od doby, co jsem převzala úřad mám pocit, že volného 
času moc nemám. Asi každá máma, která po mateřské nastoupila do 
práce ví, jaký je to zápřah. Mám štěstí, že mám rodinu, která mi 
pomáhá. Období před Vánoci bývá navíc hektičtější. Teď se těším, až 
po svátcích s dětmi vyrazíme na hory. 

Co byste popřála před koncem roku občanům?
Chtěla bych všem našim občanům a čtenářům popřát krásné vánoční 
svátky a hodně pohody, štěstí a zdraví v novém roce 2011.
                                                                                     
                                                                                          Jiří Hrabě
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Zastupitelstvo obce projednalo:

Odměny neuvolněným členům zastupitelstva 
Zastupitelé odhlasovali, že členové zastupitelstva a výborů 
nebudou pobírat žádné odměny. Neuvolněný místostarosta 
bude pobírat stejnou odměnu jako v minulé volební období. 
Předsedové výborů budou pobírat odměnu v plné výši. 

Jednací řád zastupitelstva
Návrh jednacího řádu bude doplněn dle návrhu p. Rytiny. 
Zároveň bude upravena poslední věta v řádu pro volbu starosty 
a místostarosty dle rozpravy. Schválení jednacího řádu 
odloženo na příští zasedání.

Směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
Starostka navrhla vypracování směrnice, která by upravovala 

postup při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu.

Žádost obyvatel ulice Kounická

Zastupitelstvo projednalo oznámení obyvatel z Kounické 

ulice, kteří si stěžovali na nárůst provozu v okolí zadního 

vchodu do areálu ZŠ. Obec navrhne obyvatelům řešení situace 

a projedná ho s nimi.

Strategický plán obce – firma EPP

Starostka zastupitele seznámila s procesem zpracování 

strategického plánu firmou EPP. Rozhodnutí bylo odloženo.

Kalkulace stočného – VEOLIA
Zastupitelé byli seznámeni s návrhem firmy Veolia na zvýšení 
stočného pro rok 2011. Zastupitelstvo rozhodlo, že se bude se 
zástupci firmy jednat, na navrhované navýšení nechce 
přistoupit.

Územní studie – PZ Třebestovice
Obec Poříčany vydala negativní stanovisko k územní studii 
průlmyslové zóny Třebestovice. Důvodem je nesoulad studie 
se schválenou změnou č. 2 územního plánu obce Poříčany. 
Hlavním rizikem pro obec je dopravní zatížení, plynoucí z 
využití zóny pro logistiku.

Poříčanský posel
Návrh: Formát A4 – cca dvouměsíčník – odhad nákladů, 
pokud ho obec bude připravovat a tisknout sama je 7000,-
/ročně. Měl by obsahovat prostor pro náměty občanů, inzerci, 
apod. – 1. číslo vyjde v prosinci  2010.

Žádost o dotaci z fondů Středočeského kraje
Schváleno podání žádosti o dotaci na kanalizaci (Poříčany – 
Jih)

Úplné znění zápisu zastupitelstva najdete vždy po zasedání ve 

vývěsce obecního úřadu nebo na webových stránkách obce. 

Informace ze zastupitelstva obce Poříčany

Poříčanské zastupitelstvo po říjnových volbách:
Hampl Jaroslav, Hlavica Tomáš, Horyna Miroslav, Hrabě Jiří, 
Musil Radek, Nádeník Dalibor, Potměšil Stanislav, Rytina 
Jiří, Suchánková Květa, Teršová Hana, Trnková Věra 

Ustavující zastupitelstvo se konalo ve středu 10.11. 

od 19 hodin. Všichni nově zvolení zastupitelé složili slib. Na 

programu byla volba starosty a místostarosty. Zastupitelstvo 

se usneslo, že funkce starosty bude uvolněná a funkce 

místostarosty bude neuvolněná. Ing. Nádeník předložil návrh 

volebního řádu pro volbu starosty a místostarosty, který byl 

přijat. Volba byla tajná.

Volba starosty: 

kandidáti: Jiří Rytina, Mgr. Hana Teršová

Výsledek volby: pro Hanu Teršovou 6 hlasů, pro Jiřího Rytinu 

5 hlasů, nikdo se nezdržel. Starostkou obce byla zvolena 

Hana Teršová. 

Volba místostarosty:
kandidáti: Dalibor Nádeník, Jaroslav Hampl  

Výsledek volby: pro Jaroslava Hampla 6 hlasů, pro Dalibora 

Nádeníka 5 hlasů, nikdo se nezdržel. Místostarostou obce 

byl zvolen Jaroslav Hampl,

ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  POŘÍČANY  

č.8/2010, 

konaného dne 24.11.2010

(plné znění zápisu je vyvěšeno na úřední desce a na webu)

Na programu byly tyto body: 

 1. Finanční a kontrolní výbor (povinně zřizované ze 

zákona)
Zastupitelstvo obce Poříčany zvolilo předsedy a členy 
finančního a kontrolního výboru:

Finanční výbor: 
Předseda: Ing. Dalibor Nádeník

Členové: Ing. Tomáš Hlavica 

Ing. Luděk Melich

Kontrolní výbor: 

Předseda: MVDr. Radek Musil

Členové: Mgr. Jiří Hrabě 
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Informace obecního úřadu   (ouporicany@seznam.cz, 321695351)

!!!  Aktuálně: Zimní údržba 

Pokud v okolí vašeho bydliště nastane nějaký problém se zimní údržbou, dejte 

nám prosím vědět, budeme se snažit o co nejrychlejší nápravu. Můžete volat 

724927137 nebo 724350398! 

· Odvoz komunálního odpadu

V zimních měsících může dojít k tomu, že popeláři nevyjedou do všech ulic. Pokud 

by se stalo, že nebudete mít vyvezenou popelnici v řádném termínu (úterý 

dopoledne), informujte nás prosím, abychom zajistili odvoz v nejbližší možné době.

· Termíny příjmu odpadu do kontejneru v hospodářském dvoře

(u zdravotního střediska): So 18.12., 8.1., 22.1., 5.2., 19.2. od 9 – 11 hodin Tamtéž 

můžete zdarma odevzdat staré elektrospotřebiče!

· Kontejnery na tříděný odpad

Kontejnery na plast, papír a sklo se vyvážejí každý pátek. Kromě toho se v ulici 

Kounická kontejnery na plast vyvážejí i ve středu. Prosíme všechny, kdo třídí, věnujte 

pozornost tomu, kam Váš odpad vhazujete! Nemá cenu vytřídit pytel plastů a pak ho 

hodit do kontejneru na papír, protože vedle zrovna není místo. Stejně tak 

nenechávejte pytle s odpadem vedle kontejnerů – tento odpad nebude odvezen. 

· Provoz obecní multikáry

Připomínáme Vám možnost využít služeb obecní multikáry – dovoz písku, odvoz 

stavební suti, apod. Můžete si také zapůjčit výsuvný žebřík (12 m). Objednat 

multikáru můžete na tel. 321695351.

· Služby dostupné na obecním úřadě

Obecní úřad je registrovaným místem CzechPoint: výpisy z katastru nemovitostí, 

z rejstříku trestů, z živnostenského a obchodního rejstříku či bodové hodnocení řidičů. 

Kromě toho nabízíme služby kopírování, možnost inzerce na vývěsní desce, 

v obecních novinách apod. 

· Vodné a stočné

Ceny vodného (VaK Nymburk) a stočného (1.SčV) byly pro r. 2011 stanoveny takto:                                           

vodné - 35,50 Kč/m3       stočné 31,50 Kč/m3   (ceny jsou uvedeny včetně 10% DPH)

· Poděkování

Rádi bychom poděkovali všem, kteří si uklízejí sníh na chodníku před svým 

domem!!!
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OKÉNKO ze života školy a školky
Ohlédnutí za podzimem
VERNISÁŽ ZVÍŘÁTEK

Žáci ZŠ a děti z MŠ spolu s rodiči vytvořili zvířátka z různých 
materiálů. Všechna byla vystavena před školou.
25.10. 2010 se konala veřejná výstava těchto výrobků. Oficiální 
začátek akce byl v 16,30. Někteří žáci si vzali na starost organizaci. 
Nejvíce pomáhali sedmáci a deváťáci. V areálu byla možnost 
zakoupení čaje, svařeného vína (samozřejmě jen dospělci), zákusků 
a svíček, které byly přidělovány nejhezčím výrobkům. Děti si 
mohly nakreslit obrázek, vymodelovat pavouky na sklenice, 
soutěžit, napsat své jméno na list ze stromu a přilepit na hlavní 
vchod školy nebo si jen upéct buřta. Podívat se přišlo velké 
množství lidí. V 18,30 byl zahájen krátký lampiónový průvod, který 
byl ukončen vypuštěním lampiónů štěstí za každou třídu školy i 
školky.  S výjimkou deváté třídy, která lampión aktivně vypustila 
ještě před začátkem průvodu . Za dobrovolné vstupné se zakoupily 
sladkosti na Mikuláš pro všechny děti ZŠ i MŠ.
Děkujeme, že jste přišli a už vymýšlíme další akci, na kterou Vás 
pozveme.
Autor: Klára Tesaříková, 9. ročník

Zprávy ze školního zákulisí
Ve škole se utvořil tým dětí, které se snaží vytvářet školní časopis. 
První dva díly, které nikdo z dospělých nijak zvlášť neupravoval, 
můžete najít na www. zsporicany.cz v sekci Projekty. Nenechte si 
ujít rozhovor s Leilou Abbasovou (1. číslo) nebo rozhovor s nově 
zvolenou starostkou naší obce (2. číslo). Mladým redaktorům a 
hlavně šéfredaktorkám Kláře Tesaříkové a Petře Minaříkové 
přejeme hodně energie a nápadů.

Co by si od obce přály děti k Vánocům? 
Skupina 20 dětí naší ZŠ ve věku 12 – 15 odpovídala na tuto otázku. 
Co se v jejich prosbách objevilo?
 
Kamerový systém v obci, abychom to zde měli bezpečnější.
Školní autobus, linky jezdí v zimě pozdě.
Zlepšit péči o park v létě.
V Poříčanech bych nechtěla změnit nic, jen fasádu na škole.
Okna ve škole jsou stará.
Více brigádníků na odklízení sněhu. Pracují 2 s jedním hrablem .
Lepší přechody.
Nové hřiště pro školu.
Zrušit hrozné písničky v rozhlase.
Lepší pluhování silnic v zimě.
Chybí znak obce.
Více kontejnerů na tříděný odpad.
Děti jsou dobří pozorovatelé a jejich názory mohou být inspirací pro 
práci nás dospělých.
Zpracovala: K. Suchánková – ředitelka ZŠ a MŠ Poříčany

Pozvánka
Dne 20.12. 2010 v 16 hod. se koná „Vánoční 
besídka“ v prostorách ZŠ Poříčany. Vystoupí 
zde všechny třídy ZŠ. Pokud se chcete 
vánočně vyladit, jste srdečně zváni. Po 
skončení besídky ještě můžete zakoupit 
drobné výrobky dětí v prostorách školní 
jídelny.
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Co dělat při dopravní nehodě

Není to tak dávno, kdy se policie musela volat prakticky ke 
každé dopravní nehodě. Ještě v roce 2000 byl totiž limit pro 
oznamovací povinnost nehody stanoven na 1 000 Kč. V současné 
době je tento limit 100 000 Kč. Důležité je vědět, že finanční limit 
není jediným kritériem, kdy k nehodě volat policii.

Kdy volat policii

1. Pokud při nehodě dojde ke zranění (třeba i jen drobnému) nebo k 
usmrcení osoby.
2. Pokud při nehodě dojde na některém z vozidel (včetně 
přepravovaných věcí) ke škodě převyšující 100 000 Kč. 
3. Pokud při nehodě dojde ke škodě (v jakékoli výši) na majetku 
třetí nezúčastněné osoby (např. k poškození zaparkovaného 
vozidla, přilehlé nemovitosti apod.) 
4. Pokud při nehodě dojde k poškození pozemní komunikace či ke 
zničení nebo poškození její součásti nebo příslušenství (např. 
dopravní značky, svodidel apod.).
5. Pokud při nehodě dojde k poškození obecně prospěšného 
zařízení (např. přejezdového zabezpečovacího zařízení) nebo 
životního prostředí (např. při úniku provozních kapalin z vozidla).
6. Pokud po nehodě nebudeme sami schopni (bez vynaložení 
nepřiměřeného úsilí) obnovit plynulost provozu.
7. Pokud se účastníci nehody nejsou schopni dohodnout, kdo na 
nehodě nese jednoznačnou vinu.

Bez policie? Sepište záznam o nehodě!

Zákon v současné době účastníkům nehody ukládá jednu novou 
povinnost. U dopravních nehod, ke kterým se policie nevolá, jsou 
účastníci nehody povinni sepsat společný záznam o dopravní 
nehodě. Ten musí obsahovat popis času a místa vzniku dopravní 
nehody, její příčinu, průběh a následky, identifikaci účastníků 
nehody a zúčastněných vozidel. Účastníci nehody jsou  povinni 
záznam podepsat a neprodleně předat pojistiteli, který by měl 
plnit vůči poškozenému (tj. pojišťovně viníka dopravní nehody). 

Záznam o dopravní nehodě může mít v zásadě libovolnou formu, 
žádný pevně stanovený formulář zákon nepředepisuje. Přesto lze 
doporučit tzv. euroformulář záznamu o dopravní nehodě, který k 
pojistce „povinného ručení“ dává automaticky každá slušná 
pojišťovna.  Doporučuji všem řidičům vozit ho v autě s sebou. Při 
nehodě, hrají svou roli taky nervy a stres, takže by se mohlo snadno 
na uvedení některého důležitého údaje zapomenout.Pokud by vám 
některý z účastníků nehody odmítl poskytnout součinnost při 
sepsání záznamu o nehodě, zavolejte k nehodě policii. Odepřením 
sepsat záznam o nehodě se druhý účastník dopravní nehody dopustí 
přestupku. 

Záznam sám o sobě není ještě uznám viny. Je to pouze informace, že 
ke škodě došlo. Nezapomeňte tedy do poznámek dopsat že viník 
svou vinu na nehodě uznává a trvat na podpisu. Nezapomeňte 
také uvést případné svědky (spolujezdec apod.). Jistíte se tak proti 
tomu, že řidič, který vám na místě přizná, že škodu způsobil, potom 
změní názor. Nebo škodu později pojišťovně prostě nenahlásí a je 
nedostižný. Náhradu škody pak budete uplatňovat velmi obtížně. 

Vyřízení náhrady škody

Po sepsání záznamu je povinností viníka dopravní nehody nahlásit 
škodní událost svému pojistiteli – tj. pojišťovně, u které má sjednáno 
„povinné ručení“. Poškozený však škodu musí na pojišťovně hlásit 
také. 
Do poloviny letošího roku platilo, že poškozený musel uplatnit 
náhradu škody na pojistiteli viníka. Na podzim tohoto roku však 4 
velké pojišťovny nabízející sjednávání „povinného ručení“ přišly s 
revoluční změnou. Jedná se o tzv. přímou likvidaci. Klienti těchto 
pojišťoven hlásí škodu vždy právě jen svému pojistiteli a to i v 
případě, že viník je pojištěn u někoho jiného. Výhody pro klienty, 
kteří takovou službu mají, jsou obrovské.  Odpadá strach o to, u které 
„vyhlášené“ pojišťovny je viník pojištěn, popř. zda je vůbec pojištěn. 
Pojišťovna vše vyřídí za ně, podmínkou je jen zápis o nehodě.

Chcete se zeptat na něco z oblasti finančnictví nebo pojišťovnictví? 
Pošlete nám svůj námět na adresu  , 
rádi vám na něj v některém z příštích čísel odpovíme.

Ing. Luděk Melich

poricansky.posel@seznam.cz

Dopravní nehoda u podjezdu
V úterý 7. prosince v časných ranních 
hodinách neznámé nákladní vozidlo 
nabouralo do zábradlí na křižovatce u 
podjezdu v ul. Českobrodská. Řidič, 
který poškodil kovové zábradlí a 
světelnou signalizaci na přechodu pro 
chodce, z místa nehody ujel. Věc byla 
předána k šetření PČR. Odhadovaná 
výše škody je odhadována na cca 15 tis.
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: 606 100 344
: 314 000 970
http://vinozporican.unas.cz
: tomas.hybner@volny.cz

Jana Hroudy 401
289 14 Poríčany     

Sudová a lahvová vína

otevreno denne 17.00 - 20.00 hodin

LESNÍ ŠKOLKA POŘÍČANY

prodává

VÁNOČNÍ STROMKY

Borovice a jedle 

Neděle - Pondělí
19.12. - 20.12.2010

Ceník inzerce:

celá strana - 700 Kč
1/2 strany - 400 Kč
1/4 strany - 250 Kč

Rádková inzerce, cena dohodou.



Vymaluj si svuj vánoční stromeček

Kdo u vás nosí dárky?

Koutek pro nejmenší
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Vaječný koňak

½ l mléka
1 kondenzované mléko                         šlehat  cca ½ hodiny
20 dg cukru                                          v horké vodní lázni
1 vanilkový cukr                                   do zhoustnutí 
8 žloutků

Dát vychladit, v průběhu občas zamíchat, aby se nevytvořil škraloup. 
Poté vmíchat ½ l kvalitního rumu nebo vodky. Po cca 2 měsících ještě 
zhoustne, lze ještě naředit uvedeným alkoholem. Je trvanlivý, v chladu 
ho lze v plné a uzavřené láhvi uchovat i rok. 
Dobrou chuť.

{

H. Teršová

A.Kadeřábek


